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Fredensborg Erhvervsråd 
 

Erhvervsrådsmøde  
Den 4. september 2024, kl. 18.00-21.00 
Stortrommen, Indgang D, Egevangen 3B, 2980 Kokkedal 
 
Deltagere 

• John Hemming, formand  

• Tommy Eriksen, næstformand  

• Thomas Jürgensen 

• Jan Martin Hansen 

• Malene Holm 

• Ole Møller Jeppesen 

• Per Thye Rasmussen 

• Annette Sørensen 

• Flemming Troelsen 

• Charlotte Blou Sand 

• Bjarne Rasmussen 

• Tina Steinbrenner 

• Peter Tom Petersen 

• Thomas Lykke Pedersen 

• Lars Simonsen 

• Lars Søndergaard 

 

Afbud 

• Claus Geleff 

• Tony Lystberg 

• Hans Nissen 

• Aage Andersen 

 

Referat 
1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 19. juni 2024 

Godkendt 
 

3. Orientering fra formanden herunder udskydelse af gå-hjem-mødet 

”Grønt byggeri” til november 2024.  

Formandens orientering blev taget til efterretning. 
 

4. Medlemsoplæg  
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Et medlem af erhvervsrådet fortæller om sin virksomhed, organisa-

tion og vision og mission. 

Peter Tom Petersen holder oplæg om Den Hageske Stiftelse 

 

Peter Tom Petersens oplæg om Den Hageske Stiftelse blev taget til 

efterretning. 

 
5. Tema – Liv i bymidterne 

Erhvervsrådsmøderne har et team, som vælges fra møde til møde. 

På mødet går man i dybden på et aktuelt tema. Erhvervsrådet af-

talte på mødet den 19. juni 2024, at temaet for erhvervsrådets 4. 

september er ”liv i bymidterne”. 

 

Der fremlægges oplæg efter følgende plan: 

• Borgmesteren holder oplæg om liv i bymidterne i Fredensborg.  

• Case Fredensborg - Malene Holm, &MuchMore og Fredensborg 

Handel og Byliv holder oplæg om status og visioner for Fredens-

borg. 

• Case Humlebæk - Jan Martin Hansen, LetsMove og formand for 

Humlebæk Centerforening holder oplæg om status og visioner 

for Humlebæk. 

• Turisme og bymidter - Annette Sørensen, direktør i VisitNords-

jælland holder oplæg om turismen i relation til bymidterne. 

• Erhvervsfremme - Flemming Troelsen Konsulentchef Erhvervs-

hus Hovedstaden holder oplæg om tilbud og forløb i relation til 

bymidterne. 

 

Oplæggene blev taget til efterretning. 

Det blev foreslået, at hvert medlem af erhvervsrådet indsender 

sine 3 vigtigste pointer og anbefalinger til at udvikle livet i by-

midterne rettet mod hhv. lejere, ejere og Fredensborg Kom-

mune. Indsendelsen bør ske forud for næste møde, så admini-

strationen kan forberede en præsentation til decembermødet. 

 

6. Fælles drøftelse af teamet Liv i bymidterne. 

Erhvervsrådet har en fælles drøftelse af pointer og anbefalinger om 

det aktuelle tema.   

 

Erhvervsrådet drøfter ideer og fremsætter forslag til anbefalinger om 

at skabe liv i bymidterne. 

 

Punktet blev udsat. 
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7. Beslutning om tema for det kommende erhvervsrådsmøde 

Erhvervsrådet beslutter teamet for det kommende møde. Rådet har 

tidligere foreslået følgende temaer: Uddannelse, lærling/elevpladser, 

turisme og detailhandel, grøn omstilling, erhvervsfremme og er-

hvervsarealer. 

Desuden er følgende temaer nævnt: 

• DIs måling af det lokale erhvervsklima - På erhvervsrådsmødet 

den 19. juni blev det foreslået, at rådet drøfter DIs måling af lo-

kal erhvervsvenlighed. Den forventes, at foreligge til mødet i de-

cember 2024. Det foreslås, at målingen drøftes på decembermø-

det. 

• Erhvervsanalysen som bl.a. ser på erhvervsarealer i Fredensborg 

Kommune, har været til politisk behandling i Arbejdsmarkeds- 

og Erhvervsudvalget den 13. august. Analysen er oversendt til 

Plan-, Trafik- og Klimaudvalget, hvor den behandles den 10. 

september. Herefter vil den kunne fremlægges for Erhvervsrå-

det. Det foreslås, at erhvervsanalysen fremlægges på december-

mødet.  

 

Erhvervsrådet besluttede, at temaet på december mødet er op-

samling på drøftelsen om liv i bymidterne med pointer og anbe-

falinger samt erhvervsklimamålinger herunder DIs måling Lokal 

Erhvervsvenlighed.  

 
8. Orientering fra Borgmesteren 

Borgmesterens orientering blev taget til efterretning. 
 

9. Orientering fra udvalgsformændene 

Udvalgsformændenes orientering blev taget til efterretning. 
 

10. Orientering fra foreningerne 

Foreningernes orientering blev taget til efterretning. 
 
11. Eventuelt 

Intet at anføre 
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